


 

44   ОО ББ ЕЕ ЗЗ ББ ЕЕ ЂЂ ЕЕЊЊ ЕЕ ,,   КК ОО НН ТТ РР ОО ЛЛ АА   ИИ   УУ НН ААППРР ЕЕ ЂЂ ЕЕЊЊ ЕЕ   КК ВВ АА ЛЛ ИИ ТТ ЕЕ ТТ АА   

 

У оквиру Центра за унапређење квалитета радиле су две комисије: 

▪ Комисија за обезбеђење, контролу и унапређење квалитета и 

▪ Комисија за студентско вредновање квалитета студија.  

Колегијум Центра за унапређење квалитета сачинио је један документ који је 

усвојило Наставно научно веће Факултета: 

„План рада и процедуре за праћење и унапређење квалитета Факултета спорта 

и физичког васпитања за школску 2016/2017. годину“ 

 

Колегијум Центра за квалитет  радиo je у следећем саставу: др Славољуб 

Узуновић, управник; др Небојша Ранђеловић; др Марко Александровић; др 

Љиљана Бјелаковић; др Наташа Бранковић; Данијела Живковић; др Радмила 

Костић, продекан за квалитет и развој; др Звездан Савић, продекан за наставу; др 

Саша Пантелић, продекан за науку и међународну сарадњу; студенти Александар 

Раденковић и Тамара Богддановић.  

Комисија за обезбеђење, контролу и унапређење квалитета је током 

школске 2016/17. године радила у следећем саставу:  др Небојша Ранђеловић, 

председник; др Марко Александровић, др Наташа Бранковић, др Љиљана 

Бјелаковић, др Бранислав Драгић, Петар Митић, секретар Комисије; Горица Лазић, 

Дијана Савић, студенти: Милош Златковић, Стефан Војиновић, Тамара Богдановић. 

Комисија је у школској 2016/17. години држала седнице у складу са потребама и 

планом рада који је усвојен на седници Наставно научног Већа одржаног 

23.09.2016. године. 

На својим седницама Комисија је усвојила предлоге анкета које су служиле за 

евалуацију педагошког рада и наставног процеса на Основним струковним, 

Основним академским, Мастер академским и Докторским академским студијама за 

зимски и летњи семестар школске 2016/2017. године. Такође, усвојени су и 

Извештаји о студентском вредновању квалитета наставног програма на различитим 

нивоима студија за зимски и летњи семестар школске 2016/2017. године.  

Током свог рада Комисија за обезбеђење, контролу и унапређење квалитета је 

разматрала, усвојила и предложила Наставно-научном већу Факултета спорта и 

физичког васпитања усвајање следећих извештаја: 

• Извештај о студентском вредновању квалитета наставног процеса на 

Основним академским студијама за зимски семестар 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета наставног процеса на 

Основним академским студијама за летњи семестар 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета наставног процеса на 

Мастер академским студијама за зимски семестар 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета педагошког рада на 

Мастер академским студијама за зимски семестар 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета наставног процеса на 

Докторским академским студијама, спортске науке за зимски семестар 
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школске 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета наставног процеса на 

Докторским академским студијама, спортске науке за летњи семестар 

школске 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета педагошког рада на 

Основним академским студијама за зимски семестар 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета педагошког рада на 

Основним академским студијама за летњи семестар 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета педагошког рада на 

Докторским академским студијама, спортске науке за зимски семестар 

школске 2016/2017. године. 

• Извештај о студентском вредновању квалитета педагошког рада на 

Докторским академским студијама, спортске науке за летњи семестар 

школске 2016/2017. године. 

 

Одржана је константна комуникација са Студентским парламентом. 

Представници Студентског Парламента перманентно су позивани да активно 

учествују на састанцима свих тела у којима се расправља о квалитету наставног 

процеса, организацији тзв. теренске наставе, студијским програмима и другим 

питањима од значаја за живот и рад студената. Посебан осврт дат је комуникацији 

између наставника и студената, начину обавештавања о текућим обавезама и 

реализацији предиспитних и испитних обавеза и наставе. Комисија се састајала са 

представницима Студентског парламента и расправљала о унапређењу квалитета 

на Факултету, као и обезбеђењу ненаставне подршке. Такође, говорило се о 

успостављању подршке студентима из подзаступљених група. Говорило се о 

психолошком саветовању за студенте.  

др Славољуб Узуновић и др Небојша Ранђеловић учествовали су у раду 

Центра за квалитет на Универзитету у Нишу. Учествовали су у разматрању новог 

Правилника о раду Центра и доношењу обједињених Упитника о студенском 

вредновању наставе на Универзитету у Нишу. 
 

    


